
Nabierzcie ducha i podnieście
głowy
Życie to nie jest bajka. Wiara w Boga też
nie jest bajką. Może właśnie dlatego, że
życie nie jest bajką, potrzeba nam wiary
w Boga. Wiara żywa, życiowa, czyli taka,
która  przenika  całe  nasze  istnienie,
sprawia, że życie staje się piękniejsze
od najpiękniejszej bajki. Nawet gdy na
drodze  życia  pojawiają  się  przeszkody,
które  trzeba  pokonać.  Z  jak  wielką
satysfakcją  wspominamy  te  wszystkie
trudne chwile, w których udało nam się
pokonać  życiowe  przeciwności.  Wiara  w
Pana Boga jest tą tajemniczą zdolnością w sercu człowieka,
dzięki której nie ma  przeszkód nie do pokonania. Wiara góry
przenosi…  Choć  nieraz  w  naszej  codzienności  nawet  małe
wzniesienie wydaje się być ponad nasze siły. Pan Jezus, który
jest naszym odkupieniem, mówi do nas dzisiaj: Nabierzcie ducha
i podnieście głowy. Jakiego ducha mamy nabrać w siebie? Ducha
Chrystusowego męstwa; to Pan Jezus naszej wierze przewodzi i
ją wydoskonala. Uczniowie idący do Emaus dopiero gdy podnieśli
głowy i poznali Jezusa, który z nimi idzie, rozpoznali swoje
zbawienie. Kroczenie z Chrystusem przez życie jest piękniejsze
od  najpiękniejszej  bajki.  Bajka  zwodzi,  życie  wiary  z
Chrystusem nigdy nie jest zwodzeniem, jest sztuką życia. Jest
sztuką, w której reżyserem jest Pan Bóg wszechmogący. To On ma
najlepsze pomysły na nasze życie.
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